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Momentálně studuje na Zemědělské univerzitě v Praze obor informatika. Ve volném čase se 
snaží psát poezii a zkouší různé sporty, hlavně ale rád plave. 

 

„S úsměvem vzpomínám na naši málo 
početnou třídu. I přesto, že do počtu 
nás nebylo tolik, zažili jsme spolu 
spoustu zábavy, která se ke střední 
škole váže. Například jsme pouštěli 
o přestávce hudbu tak nahlas, že ji 
slyšeli i v dalekém okolí (nechápu, 
proč nás za to někdy kárali, když jsme 
přitom pouštěli jenom kvalitní písničky 
:o). Zároveň jsme si navzájem byli 
podporou, a tak jsem se měl vždy na 
koho obrátit, když mi látka nešla 
a potřeboval jsem pomoc. Nejvíce mě 
ale dojalo, když jsem byl po těžké 
operaci ve Fakultní nemocnici 
v Motole a třída mě přišla navštívit 
a podpořit. 

Děkuji za skvělý přístup profesorů 
a profesorek, kteří nás vyučovali. 
Jsem moc rád, že jsme mohli mít za 
třídní paní profesorku Wagnerovou, 
která se o nás starala jako o vlastní po 
celé čtyři roky studia. Také bych chtěl 
moc poděkovat paní ředitelce 
Eliáškové, díky které jsem se přestal 
tolik “hroutit” před písemkami a která 
mě přivedla ke čtení poezie. A v neposlední řadě děkuji také paní profesorce Kučerové za 
možnost chodit do Klubu mladého diváka, kde jsem měl příležitost vidět mnoho krásných 
divadelních her. 

To, že škola existuje už 65 let, je zejména zásluhou úžasných pedagogů, kteří dělají svoji 
práci s láskou a úctou. Doba strávená na této škole se mi vryla hluboko do srdce a posunula 
mě správným směrem. Děkuji vám, že jsem zde mohl studovat a prožít nádherné čtyři roky.“ 

  


